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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi,  20  martie  2017, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.43/2017  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă  dl.Vasile Bejera, primarul 

comunei  Ştiuca.   

Domnul  Marian Dincă, secretarul comunei, în urma   apelului   nominal,  face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri : sunt  prezenţi  9 consilieri  din  11  

convocaţi, absenţi sunt  Bejera Ştefan şi  Benzar  Gheorghe jr.  Se  menţionează  că  

pentru  această  ședință ordinară a  fost  emisă  invitaţie  de  participare  care a  fost 

adusă la cunoştinţă domnilor  consilieri, prin comunicare pe telefon şi prin 

corespondenţă electronică,  cu câteva  zile  înainte de desfășurarea  ei.  Până la data 

desfăşurării acestei  şedinţe  nu  s-a  primit  o motivare  pentru absenţe.  

În conformitate  cu  prevederile  Legii nr.52/2003  proiectele  de hotărâri  au fost 

publicate  pe  site-ul  propriu şi  afişate la avizierul de  la sediul instituţiei. 

Se  pune  în discuţie  aprobarea procesul verbal al ședinței anterioare. Se  votează  

în  unanimitate  procesul verbal  al  ședinței  anteriore  a consiliului  local. 

Ordinea  de zi  al  şedinţei ordinare  este  prezentată  de  domnul primar, 

iniţiatorul şedinţei ordinare.  Se propun  spre aprobare  următoarele  puncte  : 

1. Constatarea încetării  de drept a  mandatului de consilier  local al  

domnului  Bejera Ștefan; 

2. Aprobarea  planului de  investiţii  pe anul 2017 al comunei  Ştiuca;   

3. Aprobarea bugetului  local  al comunei  Ştiuca pe  anul 2017; 

4. Aprobarea realizării obiectivului  de investiții „Extindere școală cu cl. I-

VIII cu corp de clădire P+1E  în localitatea Ştiuca, județul Timiș”; 

5. Aprobarea realizării obiectivului  de investiții „Canalizare menajeră în 

localitățile Oloșag și Dragomirești, comunei  Știuca”;  

6. Aprobarea realizării studiului  de fezabilitate pentru obiectivul  de 

investiții „Canalizare menajeră în localitățile Oloșag și Dragomirești, 

comuna  Știuca” 

7. Aprobarea  unor ajutoare financiare pentru unităţile de  cult  din comuna 

Ştiuca; 
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În  unanimitate se aprobă ordinea de zi. 

 

Punctul 1 al ordinii de zi –  Constatarea încetării  de drept a  mandatului de 

consilier  local al  domnului  Bejera Ștefan.  

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul secretar prezintă  raportul  constatator  și expunerea  de motive care stau  

la  baza  proiectului de hotărâre. 

Președintele  de şedinţă  supune  la  vot  aprobarea  proiectului. Hotărârea  nr.16 

privind  Constatarea încetării  de drept a  mandatului de consilier  local al  domnului  

Bejera Ștefan  a  fost adoptată cu   9 de voturi „pentru”.   

 

Punctul 2 al ordinii de zi -  Aprobarea  planului de  investiţii  pe anul 2017 al 

comunei  Ştiuca. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul primar  prezintă  lista  de investiții pe anul  2017 punct  cu punct. 

Consilier local Benzar Gheorghe sn. : să fie trecut și  repararea  capitală  a 

dispensarului  uman  din Știuca. 

Primar Bejera  Vasile : Încă  de la  sesizarea anterioară făcută  de  domnul  

consilier  Benzar Gh.  am fost  la  fața  locului  și  am discutat  cu  d-na  dr. Arjoca  

Silvia. Se  declară  mulțumită  de spațiul în care funcționează. Dispensarul  a fost  

reparat  în anii anteriori.  

Consilier local Laver Pavel: pentru eliminarea  petelor de  pe  pereți este necesară 

placarea cu  rigips. 

Primar Bejera  Vasile : nu  este  vorba  de igrasie la pereți. Totul  este pus  la 

punct la ceastă clădire. Trebuie să consultăm  un specialist în domeniu  care  enumere   

soluțiile care  trebuie întreprinse. 

Consilier local Benzar Gheorghe  sn. : țin  foarte mult  la propunerea  mea  de a se 

repara capital acest  dispensar  medical și doresc să  fie trecut în lista de investiții. 

Primar Bejera  Vasile : în cursul  a două  luni  veți  primi răspunsul la  

propunerea   dvs. 

Consilier local Brașoveanu Ionuț : am depus  o propunere  pentru realizarea  unui 

teren de sport în localitatea Oloșag. 

Primar Bejera  Vasile : deocamdată  în localitatea  Oloșag  funcționează  numai 

grădinița pentru care putem  face un teren de joacă. 

Consilier local Benzar Nicolae : trebuie  făcută  o deosebire  între  un  teren de 

sport și teren sportiv  pentru practicarea sportului. 

Consilier local  Benzar  Gheorghe sn. : revine  la problema  dispensarului  

medical  să  fie  prins  ca obiectiv în lista   de investiții  și  mai  adaugă  că sunt  necesare 

și  reparații capitale   la turnul  de apă din Știuca. 

Consilier local Brașoveanu Ionuț : de ce nu s-au montat cele 4 stații de autobuz 

până la această  dată. 
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Primar Bejera  Vasile : la Dragomirești și Zgribești locațiile pentru stațiile de 

autobuz  sunt ocupate  de  către  constructor  cu organizare de șantier (depozitele  de 

material pietros), materiale care mai trebuie puse operă  pentru continuarea proiectului  

de modernizare străzi în comuna Știuca.  

Consilier local Brașoveanu Ionuț : ce înseamnă sistemul  de securizare a 

primăriei? Nu este cam  mult? De ce nu  se pune și la școală? 

Primar Bejera  Vasile : este  un sistem  care  este  avizat  de  organele  de poliție și 

trebuie să  îndeplinească  condițiile legale impuse pentru securitatea  instituției. După  

realizarea  la primărie  vom face  și la școală. 

Consilier local Benzar Nicolae : am discutat cu alți  directori  de școli care  au  

introdus  sistemul  de supraveghere cu camere  de luat  vederi  dar acestea  nu îi ajută  

cu nimica.  

Primar Bejera  Vasile : sunt  multe  de făcut, după  cum  vedeți  și dvs., dar  

trebuie  să  avem  la  baza propunerilor, studii  făcute  de specialiști, care să ne  dea  

soluțiile  cele mai bune. Propunerile dvs. vor  fii analizate  și în ședințele  următoare vă 

veți  putea  pronunța asupra necesității realizării  lor. 

Consilier local Brașoveanu Ionuț : de ce nu se asfaltează intrările  și  podețele de 

la case  locuitorilor? 

Primar Bejera  Vasile : nu  au fost  prevăzute în proiect  realizarea acceselor  

asfaltate  la intrările  în curțile  oamenilor. Vă aduc  aminte  că pentru  a obține 

finanțare  de la MDARP trebuia să  ne încadrăm  cu valoarea  proiectului sub  2 

milioane de euro. Eram în situația : ori  facem  o asfaltare  pe  o lungime  mai  mare, în 

toate localitățile comunei, sau facem numai câțiva kilometri pentru o  anumită  

localitate. S-a ales  varianta  cea  mai  bună  pentru comună. 

Consilier local Brașoveanu Ionuț:  cred  că  am greșit, cu toți,  atunci  când fost  

de acord cu realizarea  acestui  proiect în acest  mod. 

Consilier local Benzar Nicolae : domnule  Ionuț   crezi  că  dumneata  ai cea mai 

mare contribuție la realizările  din această  comună  și poți să  jignești consilierii cu o 

vechime  mai mare decât o ai tu? Aceștia  nu  au făcut  nimic bun pentru această  

comună. 

După încheierea  discuțiilor dintre consilieri,   președintele  de şedinţă  supune  la  

vot  aprobarea  proiectului.   Hotărârea  nr.17   privind  aprobarea  planului de  

investiţii  pe anul 2017 al comunei  Ştiuca ”  a  fost adoptată cu   8 de voturi „pentru” și  

un vot împotrivă din partea  domnului Benzar Gheorghe  sn. 

 

Punctul  3 al ordinii de zi -  Aprobarea bugetului  local  al comunei  Ştiuca pe  

anul 2017. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul inspector Benzar Vasile, contabilul instituţiei,  prezintă  în bugetului  

local  al comunei  Ştiuca pe  anul 2017.  Cheltuielile sunt  pentru  realizarea  investiților 

pe care  le-ați aprobat în proiectul anterior. 
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Domnul  primar   precizează  că   anul  în anul  2017  trebuie  să  ne realizăm 

planul de investiții  și  noile  propuneri primite  din partea  domnilor  consilieri. Pentru  

învățământ  s-au alocat   160 de mii lei  pentru bunuri  si  servicii. 

Consilier local  Benzar  Gheorghe sn.: de ce ați  pus la Cultură 200 de mii lei 

cheltuieli  de  capital. Treceți o  parte  din acești bani  la dispensar. Eu  sunt  împotriva  

cum ați împărțit acești bani.  

Primar Bejera  Vasile : vă reamintesc  că la Zgribești  nu  există  o sală pentru 

organizarea de festivități așa cum  am propus în lista de investiții. Propunerea  dvs. va  

fii analizată de specialiști  care ne vor  da  soluția pe care trebuie să o realizăm. 

Președintele  de şedinţă  supune  la  vot aprobarea  proiectului.   Hotărârea  nr.18   

privind  aprobarea   bugetului  local  al comunei  Ştiuca pe  anul 2017,  a  fost adoptată 

cu  8  de  voturi „pentru” și  un vot împotrivă din partea  domnului  Benzar Gheorghe sn. 

 

Punctul  4 al ordinii de zi -  Aprobarea  realizării obiectivului  de investiții 

„Extindere școală cu cl. I-VIII cu corp de clădire P+1E  în localitatea Ştiuca, județul 

Timiș” 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Primarul comunei, Bejera  Vasile,  arată  că valoarea totală a obiectivului de  

investiţii este de  940.812 lei,  cu TVA inclus,  din care  construcţii – montaj (C+M)  în 

valoare  940.812 lei, cu TVA inclus.  Sursele  de  finanţare pentru obiectivul de  investiţii  

sunt : bugetul de stat cu suma  de   650.000 lei, cu TVA inclus  și  buget local   cu  suma  

de  290.812 lei, cu TVA inclus. 

Domnul președintele  de şedinţă  supune  la  vot aprobarea  proiectului.   

Hotărârea  nr.19   privind  aprobarea   realizării obiectivului  de investiții „Extindere 

școală cu cl. I-VIII cu corp de clădire P+1E  în localitatea Ştiuca, județul Timiș”, a  

fost adoptată cu   9 de voturi „pentru”. 

 

Punctul 5 al ordinii de zi -  Aprobarea realizării obiectivului  de investiții 

„Canalizare menajeră în localitățile Oloșag și Dragomirești, comunei  Știuca”. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  primar  prezintă  referatul  privind necesitatea  şi oportunitatea  

realizării  obiectivului  de investiții „Canalizare menajeră  în localitățile Oloșag și 

Dragomirești, comuna  Știuca”.   Hotărârea va fii înaintată la MDRAP  pentru a sta la 

baza contractului  de finanțare pentru acest obiectiv  de investiții.  

Consilier local Brașoveanu Ionuț : doresc  să lansez  aici o întrebare : de ce a  fost 

predată  apa la Aquatim? Care  au fost  rațiunile  pentru  care a fost predată  apa  la 

Aquatim? De ce nu se renunță la acest contract de delegare și nu  se trec  în regie 

proprie? 

Primar Bejera  Vasile : sistemul  de alimentare  cu  apă  a  fost  predat la  

operatorul regional  așa cum  au  procedat  majoritatea   comunelor  din  județul Timiș și 

care  sunt  asociate  în ADI APĂ CANAL TIMIȘ. La această  dată nu ne putem  retrage 

din asociație întrucât  se pierd finanțările  obținute pentru stația de tratarea apei 

potabile iar  noi nu am  dispus de aparatura  și  personalul  specializat pentru 
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exploatarea  sistemului de alimentare cu  apă  în deplină  siguranță pentru  sănătatea  

locuitorilor  comunei. 

În acest condiții domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot  aprobarea  

proiectului.   Hotărârea  nr.20   privind  aprobarea  realizării obiectivului  de investiții 

„Canalizare menajeră în localitățile Oloșag și Dragomirești, comunei  Știuca”,  a  fost 

adoptată cu   9 de voturi „pentru”. 

 

Punctul  6  al ordinii de zi -  Aprobarea  realizării  studiului  de fezabilitate 

pentru  obiectivul  de investiții  „Canalizare menajeră  în localitățile Oloșag și 

Dragomirești, comuna  Știuca”. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul primar Bejera  Vasile   prezintă referatul privind necesitatea  şi 

oportunitatea  realizării  studiului  de fezabilitate pentru  obiectivul  de investiții  

„Canalizare menajeră  în localitățile Oloșag și Dragomirești, comuna  Știuca. Pentru  

demararea investiției este  necesară, în primă etapă, realizarea  unui studiu  de 

fezabilitate  pentru obiectivul  de investiții. 

Președintele  de şedinţă  supune  la  vot aprobarea  proiectului. Cu   9 de voturi 

„pentru” a  fost adoptată  Hotărârea  nr.21   privind  aprobarea  realizării  studiului  

de fezabilitate pentru  obiectivul  de investiții  „Canalizare menajeră  în localitățile 

Oloșag și Dragomirești, comuna  Știuca”. 

 

Punctul 7 al ordinii de zi -  Aprobare  unor ajutoare financiare pentru unităţile 

de cult din comuna Ştiuca. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul primar Bejera  Vasile   prezintă referatul  privind necesitatea  şi 

oportunitatea    aprobării  unor ajutoare  financiare pentru unităţile  de cult  din comuna 

Ştiuca. Conform  prevederilor legale cultele  recunoscute  de lege pot beneficia, la 

cerere, de sprijin material din partea  autorităţilor  locale. La  fel  ca  în anii anteriori 

am alocat sumele în același cuantum.  

Consilier local Brașoveanu Ionuț : să  fie  introdusă  și biserica catolică cu niște  

fonduri  de cel puțin 300 lei. 

Primar Bejera  Vasile : nu  avem  solicitare  din parte cultului catolic de susținere, 

acest  cult  se susține  singur din multele proprietăți  pe  care le are în Lugoj. 

Președintele  de şedinţă  supune  la  vot aprobarea  proiectului. Cu   9 de voturi 

„pentru” a  fost adoptată  Hotărârea  nr.22  privind  aprobarea  unor ajutoare 

financiare pentru unităţile de cult din comuna Ştiuca. 

 

 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali :  

Consilier local Stanciu Dorin : vă  reamintesc  de reparațiile  promise la cele două 

punți  din Oloșag. 

Viceprimar Boc Virgil : acum  se exploatează  salcâm  și  vom folosi câteva  fire  

pentru repararea acestor  punți. 
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Consilier local  Benzar  Gheorghe sn. : turnul  de apă  și  fântâna din centru, 

monumente istorice,   să  fie  rapid  conservate  până  nu  devin pericol 

public. De asemenea  postul  de poliție  trebuie  repart pe exterior. 

Consilier local Braşoveanu  Ionuţ :   cum s-a împărțit  pășunea comunală, de ce  

nu s-a dat 1 hectar de vită mare. 

Domnul primar :  prin  împărțire  a  suprafeței  pentru  pășunea  vacilor la 

numărul  de animale  din Știuca  a rezultat 0,65 hectare. 

Consilier local Brașoveanu Ionuț :  la  gardul  de la grădinița din Știuca  trebuie 

să fie  tăiați țepi  din gard  pentru a nu  se produce accidente la  

preșcolari. 

Primar Bejera  Vasile : vom  lua  măsurile ce se impun. 

Consilier local Brașoveanu Ionuț :  în luna  mai  2016  s-a adoptat  o  hotărâre  de 

consiliu local în care consilierul Miloș  susține,  că  cei  care au gestionat 

fonduri  europene , au procedat  în mod  fraudulos, cum a  fost  posibil ca 

să se accepte și să se însușească punctul  de vedere al consilierului Miloș.  

Primar Bejera  Vasile : domnul consilier Miloș și-a exprimat  opinia sa care nu se 

regăsește în hotărâre de consiliu adoptată. La  momentul respectiv nu 

aveam amenajamentul pastoral finalizat  pentru  a se închiria suprafețele 

de  pășune  pe  persoane  fizice.  La această  dată această  hotărâre  a 

fost abrogată în totalitate de actualul consiliu local. 

 

Domnul  preşedinte de şedinţă  declară  închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                 Întocmit, 

    consilier        Secretar, 

Nicolae   Benzar                          Marian   Dinca 


